Odisha Police SI

Previous Year Paper 06 July 2022 Paper I



ODISHA POLICE COMBINED POLICE SERVICE EXAMINATION 2018

Candidate User ID: Test Centre Name : ATC TECHNICAL LEARNING CENTRE

Exam Name: Combined Police Service Examination

2018 - Paper 1

Note: Questions answered are highlighted with selection

For Questions 1.2.3

Penicillin is one of the most useful drugs invented by man. With its help, we can heal wounds caused by bacteria which cannot be otherwise healed. In the beginning, very few people knew of this wonderful discovery or its uses. First the scientists and then the ministers of governments were interested in it. Since penicillin could save the wounded soldiers, it was helpful in war. So, they decided to encourage the process of manufacture. Vast factories were set up for preparing it. Lives of hundreds and thousands of soldiers were saved with its help. Most people benefitted from it. Penicillin when introduced into the streams of the human blood, acts as an aid to those parts which are always fighting the deadly germs. It does not have power over every kind of bacteria, but certain kinds are destroyed by penicillin in the great majority of cases.

1	Choose the correct statement.	
	Penicillin could save the wounded soldiers. (Correct Answer)	
	Penicillin could not save the wounded soldiers.	
	Penicillin was harmful for the soldiers.	
	Penicillin was discarded by the scientists.	
2	Who were interested in the discovery of Penicillin in the beginning?	
	Governments	
	Scientists and Ministers of Governments (Correct Answer)	
	Teachers.	
	O Doctors	
3	Fill in the blank with a suitable word from the passage. The water level decreases in the	in winters
	rivers	
	ponds	
	© valley	
	streams (Correct Answer)	

For Questions 4,5,6,7

In his chilhood, Homi* bubbled with immense energy, slept much less than children of his age. His mother Meheran and his father Jehangir Bhabha took him to many doctors. They subjected him to several tests. They found nothing wrong. He was a perfectly healthy child. Why did he spend lesser time in sleep? It took them some time to understand the cause. Homi had a super active brain. It was ticking away, merrily, handling streams of new ideas and novel thoughts. That news thrilled his parents. Now they knew they had no cause for anxiety. But it made their job more difficult. They could not guess what the future held for Homi. But they could shape his destiny by helping him develop his native talent. They decided to do that. They stacked the bookshelves at home with the best of books on a wide range of subjects. They provided him with a collection of records of western music, introduced him to the great masters in the field of literature, led him to books on nature and science and technology and fine arts. The seed for the quest for gretness was sown then. The strategy of Homi's parents paid rich dividends. By the age of 15, he was much better informed than most boys of his age. He could understand complex ideas. Once he took everyone by surprise when he talked at length about Einstein's Theory of Relativity. He also got a tip from Einstein. Sucess, Einstein had linked with hard work, total commitment to the job and a never-say-die spirit. That formula appealed to Homi.

4 As a child, Homi was

lazy
tunbanlthy

	overactive for his age (Correct Answer) difficult to handle
5	Homi's parents took him to doctors because
	 he was frequently falling ill he did not sleep as much as other children of his age (Correct Answer) he always remained tensed up he had a super active brain
6	Homi's parents helped him by
	 taking him to Einstein teaching him high moral values seeking medical help for him buying him books on a wide range of subjects (Correct Answer)
7	A person with a never- say- die spirit never talks about death is not afraid of death does not accept defeat (Correct Answer)
	 believes that the spirit never dies

For Questions 8,9,10

The New Year is a time for resolutions. Mentally, at least most of us could compile formidable lists of 'do's' and 'don'ts'. The same old favourites recur year in and year out with monotonous regularity. We resolve to get up earlier each morning, eat less, find more time to play with the children, do a thousand and one jobs about the house, be nice to people we don't like, drive carefully, and take the dog for a walk every day. Past experience has taught us that certain accomplishments are beyond attainment. If we remain deep-rooted liars, it is only because we have so often experienced the frustration that results from failure. Most of us fail in our of efforts at self-improvement because our schemes are too ambitious and we never have time to carry them out. We also make the fundamental error of announcing our resolutions to everybody so that we look even more foolish when we slip back into our bad old ways. Aware of these pitfalls, this year I attempted to keep my resolutions to myself. I limited myself to two modest ambitions: to do physical exercise every morning and to read more in the evening. An all-night party on New Year's Eve provided me with a good excuse for not carrying out either of these new resolutions on the first day the year, but on the second, I applied myself assiduously to the task. The daily exercise lasted only eleven minutes and I proposed to do them early in the morning before anyone had got up. The self discipline required to drag myself out of bed eleven minutes earlier than usual was considerable. Nevertheless, I managed to creep down into the living room for two days before anyone found me out. After jumping about on the carpet and twisting the human frame into uncomfortable position, I set down at the breakfast table in an exhausted condition. It was this that betrayed me. The next morning the whole family trooped in to watch the performance. That was really unsettling but I fended off the taunts and jibes of the family good humouredly and soon everybody got used to the idea. However, my enthusiasm wanted, the time I spent at exercises gradually diminished. Little by little, the eleven minutes fell to zero. By January 10th, I was back to where. I had started from.

8	What is the New Year a time for?
	enjoying partiesSending greetingsMaking resolutions. (Correct Answer)Watching T.V. Programmes.
9	Why did the writer not carry out his resolutions on New Year's Day?
	 because he was very busy with his work. because he attended an all-night party. (Correct Answer) because he forgot about it. because he had to go out of the town.
10	For how long did his physical exercise last?
	eleven minutes (Correct Answer) eleven hours

	eleven days eleven months.	
11	Suganya is typing.	
	O simple past	
	O simple present	
	O present continous (Correct Answer)	
	past perfect	
12	Choose the option that is opposite in meaning to the word -Venal.	
	o vicious ocorrupt	
	o venial	
	noble (Correct Answer)	
13	Choose the most appropriate preposition from the given alternatives. There is still no cure the common cold.	е
	• through	
	of (Correct Answer)	
	to	
14	Fill in the Blank: Let start now.	
	© We	
	our us (Correct Answer)	
	O has	
4.5	Sharka harray 1005	
15	Sheeba was born the year 1985.	
	in (Correct Answer)	
	O at	
	O of	
16	They are building a house next door to our school.	
	Next door to our school a house is being built by them	
	Next door to our school is being built a house by them	
	A house next door to our school is being built by them.A house is being built by them next door to our school. (Correct Answer)	
17	She run very fast she might catch the train.	
	oso (Correct Answer)	
	osooner	
	because	
	then	
18	Ais used as the name of a person, thing, place, idea and a quality of a person.	
	Noun (Correct Answer)	
	Verb Adjective	
	Pronoun	
19	Choose the option that is nearest in meaning to the given word: Insurgent	
10.50		
	loyal submission	
	Rebellious (Correct Answer)	
	26 274 ST	

	○ patriotic	
20	Choose the most appropriate prepositions : I met my friend Yami Kashmir.	the cold and snowy day in
	at in (Correct Answer)	
	with on	
21	What is the antonym of ABRUPT?	
	hurried smooth (Correct Answer)	
	sudden blunt	
22	The crow and stole the cheese.	
	fly flew down (Correct Answer)	
	came ran	
23	You must look into this matter.	
	This matter has been looked into by you.	
	This matter may be looked into by you.This matter should be looked into by you. (Correct Answer)	
	This matter into looked by you.	
24	(a) Meenal has achieved a lot in her life but she cannot be given the coosts (ii)	credit (i) all that she
	(i) for (ii) about (Correct Answer) (i) of (ii) in	
	(i) near/ outside (ii) in	
	(i) on (ii) to	
25	Choose the option that is opposite in meaning to the word- Lavish.	
	opulent	
	grand ornate	
	o meagre (Correct Answer)	
26	Choose the most appropriate preposition from the given alternatives	. I have read the book
	by	
	through (Correct Answer) from	
	O at	
27	What is a person who does not believe in God called?	
	Atheist (Correct Answer)	
	Ascetic Lunatic	
	Anarchist	
28	"Hit the sack" means	
	Go to bed or go to sleep (Correct Answer)	
	Box the bag Hit the potato sack with a stick	
	— I I I I I I I	

	U Throw the sack to the floor
29	Choose the correct order of the sentence. Mahatma Gandhi: withing seven days failing which , (P)/to sto lawlessness and barbarianism (Q)/gave notice to the Government (R)/he would start civil disobedience movement.(S)
	RQPS (Correct Answer)
	○ SPQR
	RPQS
	○ SQPR
30	Take this medicine and you will get rid the bad cold
	of (Correct Answer)
	O over
	o at
	O from
31	sun sets in the west
	Оа
	the (Correct Answer)
	onne of these
32	Look at the exquisite _ of pearls she is wearing round her neck.
	○ set
	ring
	chain string (Correct Answer)
	String (Confect Answer)
33	The scouts will cook dinner by
	them
	• theirs
	ourselves
	O themselves (Correct Answer)
34	Rajesh isthan Mukesh.
	○ tall
	taller (Correct Answer) tallest
	o none of these
35	Come here you have to see this!
	quickly (Correct Answer)
	wellcarelessly
	excitedly
26	
36	Directions Each of the following questions containing main word followed by four words. Select the word that is most similar in meaning. Prosaic
	uninspiring (Correct Answer) poetic
	o exotic
	onone of these
37	Directions Each of the following main words are followed by four words. Select the word that is furthest
51	(opposite) in meaning to the main word. Forbearance
	O patience

	Self-control	
	intolerance (Correct Answer)	
	preference	
38	Can _ lend me _ travel bag ?	
	O your,you	
	o yours, you	
	O you,your (Correct Answer)	
	O you, yours	
39	She(go) to her office with a friend.	
	O goes (Correct Answer)	
	gone	
	O going	
	has gone	
40	Directions Out of the four alternatives, choose the one which can be substituted for the given words/sentences. The depository where state records and documents are preserved.	
	Museum	
	Cibrary Cimporium	
	O Archive (Correct Answer)	
41	Directions Each of the following questions containing main word followed by four words. Select the word	
*	that is most similar in meaning. Solitude	
	musical composition	
	aloneness (Correct Answer)	
	true statement	
	single mindedness	
42	Directions Each of the following main words are followed by four words. Select the word that is farthest (opposite) in meaning to the main word. Agony	
	unpleasure	
	O weep	
	None of these	
	ecstasy (Correct Answer)	
43	Directions In each of the following questions an idiomatic phrase is given followed by four alternatives. Choose the alternative that best expresses the meaning of the expression. A Gala day	
	a day of success	
	a day of merry-making (Correct Answer)	
	an eventful day	
	a day of singificance	
44	Directions Some of the following sentences are grammatically correct and some are incorrect. Find out which part of the sentence has an error and mark that part. If there is no error mark that part as your answer. Another baffling change (A)/ that I notice in him now-a-days (B)/ is that he avoids to speak to me (C)/No error(D)	3.
	O A	
	ОВ	
	C (Correct Answer)	
	O D	
45	boy stole the book. (demonstrative)	
	○ It	
	O This	
	O The	

	O That (Correct Answer)	
46	6 Use appropriate adverbs of degree according to the context of the sentences given tired. But I will definitely try to come with you.	below. I am
	a little / a bit (Correct Answer)	
	O very	
	extremely	
	○ None	
47	7 The cat (drink) all the milk.	
	has drunk (Correct Answer)will drinking	
	O drunked	
	O drinked	
48	8 Directions Out of the four alternatives, choose the one which can be substituted for words/sentences. Medicine given to counteract poison.	the given
	Antibiotic	
	O Antiseptic	
	Antidote (Correct Answer)	
	O Antifungal	
49	9 Directions In each of the following questions an idiomatic phrase is given followed by Choose the alternative that best expresses the meaning of the expression. Rest on o	MAN TO RECOGNITION OF THE PROPERTY OF THE PROP
	take rest after working long (Correct Answer)	
	tired of working	
	tired of boating	
	tired of boating	
50	Directions Some of the following sentences are grammatically correct and some are which part of the sentence has an error and mark that part. If there is no error mark answer. Being a sunny day (A)/ I decided to skip (B)/ work and stay at home.(C) No expressions are sunny day (A)/ I decided to skip (B)/ work and stay at home.	that part as your
	A (Correct Answer)	
	ОВ	
	○ C	
	○ D	
For Que	uestions 51,52,53	
ଜୀବନଯାତ ନିୟନ୍ତଶରୁ ହେଉଛି ନିୟ କରାଯାଏ ନିଷରି ଅସୁ ବାଣିଜ୍ୟିକ ବୀମାଭୁକ	ଧ ତଥା ଦଙ୍ଗା ପାଇଁ ଅନୁକୂଳ ପରିଛିତି ସୃଷ୍ଟି କରୁଥିବା ଶକ୍ତି ଗ୍ରାମାଞ୍ଚଳ ଅପେକ୍ଷା ସହରାଞ୍ଚଳରେ ଅଧିକ ଶକ୍ତିଶାଳୀ ଅଟେ। ସହରୀ ଶ ଯାପନ କରିଥାଏ। ଏହା ପରମ୍ପରା ଭିଭିକ ସମାଳରେ ସାଧାରଣତ ସମ୍ପ୍ରଦାୟର ପ୍ରତିବନ୍ଧକରୁ ମୁକ୍ତ ହୋଇଥାଏ। କିନ୍ତୁ ପ୍ରତିବନ୍ଧକରୁ ଅଣ ଗୁଡିକ ବିଚ୍ୟୁତ ହେବା ପାଇଁ ଅଧିକ ସ୍ୱାଧୀନତା ପ୍ରଦାନ କରିଥାଏ। ଏବଂ ଅଧିକ ବ୍ୟକ୍ତିଗତ, ଆନୁଷ୍ଠାନିକ ଭାବରେ ନିୟନ୍ତିତ ସହରୀ ନିୟାମକ ଆଚରଣ ବିଧି ପପ୍ରାୟତଃ ଦୂର ଅମଲାତନ୍ତ୍ରଙ୍କ ହାରା ନିର୍ଦ୍ଦେଶିତ ହୋଇଥାଏ। ସରକାରୀ କାର୍ଯ୍ୟାନୁଷ୍ଠାନ ଗ୍ରହଣ ନକରି ତାହ ଏ ଏହିପରି କାର୍ଯ୍ୟ ଯେତେ ବିବାଦୀୟ ମନେହୁଏ, ବଡ ସହର ତୁଳନାରେ ଏହା କମ୍ ରେକର୍ଡ ଉଲ୍ଫାସନ କରିଥାଏ ଯଦିଓ ଛୋଟ ଅସୁବିଧା ସୃଷ୍ଟି କରେ ସହର, ଆନୁଷ୍ଠାନିକ ଏବଂ ଅବକେକ୍ଟିଭ୍ ଆଇନ ପ୍ରଶୟନ ଗ୍ରାମବାସୀଙ୍କ ପାଇଁ ସର୍ବଦା ଗ୍ରହଣୀୟ ନୁହେଁ କନ କ ପ୍ରତିଷ୍ଠାନ ଏବଂ ଆମର ଟେକ୍ନୋଲୋଜିର ଅଧିକ ଉତ୍ପାଦ ମଧ୍ୟ ଚୋରି ପାଇଁ ଅଧିକ ବାରମ୍ବାର ସୁଯୋଗ ପ୍ରଦାନ କରେ ପୀଡିତହ ଭ ହୋଇଛି, ଅଧିକ ପରିମାଣରେ ଉପଭୋନ୍ତା ସାମଗ୍ରୀ କ୍ଷଷ୍ଟ ଭାବରେ ପ୍ରଦର୍ଶତ ହୋଇଛି ଏବଂ ଅଧିକ ପୋର୍ଟେବଲ୍ ଅଟେ ବିଦ୍ୟାଣ	ଧ୍କ ସ୍ୱାଧୀନତା ଏବଂ ସମାଳରେ ବାସ କରିବା ଅର୍ଥ ଉନ୍ କିତ୍ସା ଗ୍ରାମକୁ ନିୟନ୍ତଣ ଛୋଟ ପୋଲିସ୍ ପାଇଁ କିଛି ସଂଖ୍ୟା, ଅଧିକ ଧନ, ଅଧିକ ମାନେ ବ୍ୟକ୍ତିଗତ ନୁହଁତ୍ତି, ସମ୍ପର୍ଭି
51	1 ଅନୁଚ୍ଛେଦ ଅନୁଯାୟୀ, ସହରାଞ୍ଚଳରେ ଅଧିକ ଅପରାଧ ହାରରେ ନିମ୍ବଲିଖିତ ସମୟ ଅବଦାନ ରହିଛି	
	ି ଉପଭୋକ୍ତା ସାମଗ୍ରୀର ଉକ୍କଳ ପ୍ରଦର୍ଶନ ି ଉଚ୍ଚ ଜୀବନଶୈଳୀ	
	୍ ସହରୀ ବ୍ୟକ୍ତିଗତ ଜୀବନଯାପନ	
	ଅନୁପଯୁକ୍ତ ପୋଲିସ୍ ଫୋର୍ସ (Correct Answer)	
52	2 ନିମ୍ମଲିଖ୍ତ ମଧ୍ୟରୁ କେଉଁଟି ସହରୀ ସେଟିଂର ଏକ ଗୁଣ?	
	୍ର ଅପ୍ରତ୍ୟାଶିତ ଛୋଟ ଅପରାଧ	
	୍ର ସ୍ୱାଧୀନତାରୁ ବିଚ୍ୟୁତ	

	୍ କମ୍ ଶକ୍ତଶାଳୀ ସାମାଳକ ନୟନ୍ତ୍ରଣ (Correct Answer) ୍ ଉତ୍ତମ ଆଇନ ପ୍ରଶୟନ ହେତୁ ଅପରାଧର ସର୍ବନିମ୍ନ ସୁଯୋଗ
53	'ପାର୍ମ୍ଠାରିକ ସମାଳ' ବିଷୟରେ ଲେଖକଙ୍କ ଦୃଷ୍ଟିକୋଣ ନିମ୍ନ ମଧ୍ୟରୁ କେଉଁଟି ହାରା ସର୍ବୋଉମ ଭାବରେ ପ୍ରକାଶିତ ହୋଇଛି?
	୍ ସେମାନେ ଅନେକ ପରିସ୍ଥିତିରେ ବ୍ୟକ୍ତିବିଶେଷଙ୍କ ପାଇଁ କମ୍ ସ୍ୱାଧୀନତା ପ୍ରଦାନ କରନ୍ତି (Correct Answer) ି ବିଦ୍ୟାଳୟରେ ନୈତିକ ଶିକ୍ଷା ହେତୁ ସେମାନଙ୍କର ଅପରାଧ ହାର କମ୍ ରହିଛି ି ବ୍ୟକ୍ତିଗତ ଗତିବିଧି ଏବଂ ଭ୍ରମଣ ପାଇଁ ସେମାନେ ପର୍ଯ୍ୟାପ୍ତ ସ୍ୱାଧୀନତା ପ୍ରଦାନ କରନ୍ତି ସେମାନଙ୍କର ପର୍ଯ୍ୟାପ୍ତ ଆଧୁନିକ ଜ୍ଞାନକ କୌଶଳ ନାହିଁ

For Questions 54,55,56,57

ସମାକର ପୂଞ୍ଜିବାଦୀ ବ୍ୟବସ୍ଥା ମଣିଷ ମଧ୍ୟରେ ସୁସ୍ଥ ସମ୍ପର୍କ ପୃଷ୍ଟି କରେ ନାହିଁ | ଅନ୍ଧ କେତେକ ଲୋକ ଉତ୍ପାଦନର ସମୟ ମାଧ୍ୟମ ଏବଂ ଅନ୍ୟମାନଙ୍କ ମାଲିକ ଅଟନ୍ତି - ଯଦିଓ ନାମମାତ୍ର ଅନ୍ଧ କେତେକଙ୍କୁ ସେମାନଙ୍କ ଉପରେ ଲଗାଯାଇଥିବା ସର୍ଭରେ ସେମାନଙ୍କର ଶ୍ରମ ବିକ୍ରୟ କରିବାକୁ ପଡ଼ିବ | ପୂଞ୍ଜିବାଦର ଗୁରୁତ୍ୱ ବ୍ୟବସାୟିକ ସମ୍ପଦର ସର୍ବୋଚ୍ଚ ମହତ୍ୱ ଉପରେ ଏହାର ଆବେଦନର ଟାବ୍ରତା ହେଉଛି ଅଧିଗ୍ରହଣ ତୀବ୍ରତା | ଏହା ଅର୍ଥନୈତିକ ଶକ୍ତିର ଉପାସନାକୁ ପ୍ରୋହାହିତ କରେ ଯାହା ଏହାର ଅଧିଗ୍ରହଣ ପାଇଁ ବ୍ୟବହୃତ ଉପାୟ ଏବଂ ଏହା ସେବା କରେ | ଏହାର ଶୋଷଣ ହାରା ମନୁଷ୍ୟର ଧୈର୍ଯ୍ୟର ସୀମା ପର୍ଯ୍ୟନ୍ତ ଏହାର ଏକାଗ୍ରତା ସର୍ବାଧିକ ଉତ୍ପାଦନ ଅପେୟା ସର୍ବ ବୃହତ ଲାଭ ଉପରେ ଥାଏ | ଏହିପରି ଅର୍ଥନୈତିକ ପରିଛିତି ଆଧାରରେ ମାନବ ପରିବାରର ବିଭାଜନ କରାଯାଏ | ମାନବ ସମ୍ମାନର ବିଭାଜନ ପାଇଁ ଏହି ସବୁ କ୍ଷତିକାରକ | ଏବଂ ଯେତେବେଳେ ଗରିବମାନେ ସାହାଯ୍ୟ ପାଇଁ ଧର୍ମର ପ୍ରତିଷ୍ଠାତାମାନଙ୍କ ନିକଟକୁ ଯାଆନ୍ତି, ସେମାନେ ଛାପିତ ଆଦେଶର ସୂଷ୍ମ ପ୍ରତିରକ୍ଷା ପ୍ରଦାନ କରନ୍ତି | ସେମାନେ ବର୍ତ୍ତମାନର ଦୁଃଖ ପାଇଁ ଉବିଷ୍ୟତର ସୁଖର ପ୍ରତିଶୃତି ଦିଅନ୍ତି ଏବଂ ନିର୍ଯାତିତ ପୁରୁଷମାନଙ୍କ ବିଦ୍ରୋହକୁ ଶାନ୍ତ କରିବା ପାଇଁ ସତୁଳନକୁ ଦୂର କରିବା ପାଇଁ ସ୍ୱର୍ଗର ଦର୍ଶନ ପ୍ରଦାନ କରନ୍ତି | ବ୍ୟବୟା ଅନ୍ୟାୟ ଲାଗୁ ହକରେ, ଧର୍ମ ଏହାକୁ ଯଥାର୍ଥ କରେ |

54	ଅନୁଚ୍ଛେଦ ସୂଚିତ କରେ ଯେ ପୂଞ୍ଜିବାଦୀ ବ୍ୟବସ୍ଥା ହେଉଛି
	ି ନିରପେକ୍ଷ ି ଉଚ୍ଚାଭିଳାଷୀ
	୍ ସମୃଦ୍ଧ ୍ର ଅମାନବିୟ (Correct Answer)
55	ଧର୍ମ ଦ୍ୱାରା ପ୍ରତିଷ୍ଠିତ ଆଦେଶ ସମର୍ଥିତ
	୍ତି ପୂଞ୍ଜିବାଦୀ ବ୍ୟବସ୍ଥାରେ ଗରିବ ଲୋକଙ୍କ ଦୁଃଖ ଦୂର କରେ ୍ତି ପୂଞ୍ଜିବାଦୀ ବ୍ୟବସ୍ଥା ଦ୍ୱାରା ଲଗାଯାଇଥିବା ଅନ୍ୟାୟକୁ ଚିରସ୍ଥାୟୀ କରେ l (Correct Answer) ୍ତ ଭବିଷ୍ୟତର ପୂରସ୍କାର ଆଶାରେ ଗରିବଙ୍କ ଦୁଃଖକୁ ସନ୍ତୁଳିତ କରେ ୍ର ନିର୍ଯାତିତ ପୁରୁଷମାନଙ୍କୁ ଏହାର ସମାଧାନ ପାଇଁ ସାହାଯ୍ୟ କରେ l
56	ଗୋଟିଏ ପୁଞ୍ଜିବାଦୀ ବ୍ୟବସ୍ଥାରେ
	ି ଉପାୟଗୁଡିକ ଅନ୍ତକୁ ଯଥାର୍ଥ କରେ l ି ଅନ୍ତ ଉପାୟଗୁଡିକୁ ଯଥାର୍ଥ କରେ l (Correct Answer) ି ଧର୍ମ ହ୍ୱାରା ଅନୁମୋଦିତ ଉପାୟଗୁଡ଼ିକ କଠୋର ଭାବରେ ପାଳନ କରାଯାଏ ି ନିର୍ଯାତିତ ପୁରୁଷମାନଙ୍କୁ ଏହାର ସମାଧାନ ପାଇଁ ସାହାଯ୍ୟ କରେ l
57	ପୂଞ୍ଜିବାଦ ମାନବିକ ସ୍ମର୍ମ୍କ ପାଇଁ କ୍ଷତିକାରକ କାରଣ ଏହା ସମାଜକୁ ଦୁଇ ଗୋଷ୍ଠୀରେ ବିଭକ୍ତ କରେ ।ଯଥା :
	୍ର କାମ କରିବା ଏବଂ କାମ ନ କରିବା ୍ର ଶୋଷଶକାରୀ ଏବଂ ଶୋଷିତ l (Correct Answer) ୍ର ଧାର୍ମିକ ଏବଂ ଧର୍ମହୀନ ୍ର କେରା ଏବଂ ବିଜେରା l

For Questions 58,59,60

ମୋର ପରବର୍ତ୍ତୀ ଗୃହପାଳିତ ପଶୁ ଏକ କପୋତ ଥିଲା | ସେ ତଥାପି ବହୁତ ଛୋଟ ଥିଲେ | ସେ ଦେଖିବା ପାଇଁ ସବୁଠାରୁ ବିଦ୍ରୋହୀ ପକ୍ଷୀ ଥିଲେ, ତାଙ୍କ ପୋଷା କୁଞ୍ଚିତ ଲାଲ ରଙ୍ଗର ଚର୍ମକୁ ମିଶାଇ, ମିଶ୍ରିତ, ଉୟଙ୍କର ହଳଦିଆ ରଙ୍ଗ ସହିତ ଶିଶୁ କପୋତକୁ ଆଚ୍ଛାଦନ କଲା ଏବଂ ସେମାନଙ୍କୁ ନିଜ କେଶରେ ପରିଶତ କରୁଥିବା ପରି ଦେଖାଯାଏ | ତାଙ୍କର ଗୃଣ୍ୟ ଏବଂ ମେଦବହୁଳ ରୂପ ହେତୁ, ଲ୍ୟାରି ପରାମର୍ଶ ଦେଇଥିଲେ ଯେ ଆମେ ତାଙ୍କୁ କ୍ୱାସିମୋଡୋ ବୋଲି ଡାଳିବା ଏବଂ ଏହାର ପ୍ରଭାବକୁ କାଣି ନପାରି ନାମକୁ ପସନ୍ଧ କରିବା, ମୁଁ ରାଜି ହେଲି | ତାଙ୍କର ଅଶଓଡ଼ିଆ ପ୍ରତିପୋଷଣ ହେତୁ ଏବଂ ତାଙ୍କୁ ଜୀବନର ତଥ୍ୟ ଶିଖାଇବା ପାଇଁ ତାଙ୍କର କୌଣସି ପିତାମାତା ନ ଥିବାରୁ କ୍ୱାସିମୋଡୋ ନିୟିତ ହୋଇଗଲେ ଯେ ସେ ଆଦୌ ପକ୍ଷୀ ନୁହଁତ୍ତି, ଏବଂ ଉଡ଼ିବାକୁ ମନା କରିଦେଲେ | ଏହା ବଦଳରେ ସେ ସବୁଆଡେ ଚାଲିଲେ | ଯଦି ସେ ଏକ ଟେବୁଲ, କିମ୍ବା ଏକ ରେୟାର ଉପରକୁ ଯିବାକୁ ଚାହାଁନ୍ତି, ତେବେ ସେ ଏହା ତଳେ ଠିଆ ହୋଇ କେହି ତାଙ୍କୁ ନ ଉଠାଇବା ପର୍ଯ୍ୟନ୍ତ ସେ ମୁଣ୍ଡ ହଲେଇଥାନ୍ତି ଏବଂ ଧୀର ସ୍ପରରେ ବୋବାଇ ଥାନ୍ତି | ସେ ସବୁବେଳେ ଆମ ସହିତ ଯୋଗଦେବାକୁ ଆଗ୍ରହୀ ଥିଲେ, ଏବଂ ଆମ ସହିତ ଦୁଲିବାକୁ ଆସିବାକୁ ମଧ୍ୟ ଚେଷ୍ଟା କରିବେ | ଏହା, ତଥାପି, ଆମକୁ ବନ୍ଦ କରିବାକୁ ପଡିଲା, କାରଣ ତୁମେ ତାଙ୍କୁ କାନ୍ଧରେ ବୋହି ନେଇଥିଲ, ତୁମର ପତ୍ରୟାକ ଖରାପ ହେବାର ଆଶଙ୍କା ଥିଲା, ନଚେତ୍ ତୁମେ ତାଙ୍କୁ ପଛରେ ଛାଡି ଦେବ । ଯଦି ତୁମେ ତାଙ୍କୁ ଚାଲିବାକୁ ଦିଅ, ତା'ହେଲେ ତୁମର ଅନୁରୂପ ତୁମକୁ ତୁମର ଗତି ମଛର କରିବାକୁ ପଡିବ, କାରଣ ତୁମେ ଯଦି ବହୁତ ଆଗକୁ ପଳେଇଲ ତେବେ ତୁମେ ସବୁଠାରୁ ରୋମାଞ୍ଚଳର ଏବଂ ନିବେଦନ କରୁଥିବା ଶବ୍ଦ ଶୁଣିବ ଏବଂ କ୍ୱସିମୋଡୋ ତୁମ ପଛରେ ହତାଶର ସହିତ ଦୌଡ଼ିବାର ପାଇବ, ସତେଯେପରି ତୁମର ନିଷ୍ଟରତା ଉପରେ ହୃଦୟ ଭରିଯାଇ କ୍ରୋଧ ପ୍ରକାଶ କରୁଛନ୍ତି । କେରାଲୁ ଡୁରେଲ୍ |

58	ୟନ୍ତିୟାୟାଖା ଅନ୍ତମାତ୍ୱର୍ଲି ଯୟ, ଅନୁମାନ୍ତା ମହା। ମଧ୍ୟ ଅନ୍ତର ଅନ୍ତମ୍ପା ଅନ୍ତର ଆଥିତା:
	ି ଏହା ଉଡି ପାରେ ନାହିଁ
	ୁ ଏହାକୁ ସବୁଆଡେ ନେବାକୁ ପଡ଼ୁଥିଲା ।
	୍ୟାଣୁ ସହୁଯାତଃ ଖେଷାକୁ ପହୁପ୍ଲାଣ । ଏହାର ହଳଦିଆ ରଙ୍ଗର ପରରେ ଅଚ୍ଛାଦିତ କୁଞ୍ଚିତ ଚର୍ମ ଥିଲା । (Correct Answer)
	ି ଏହା ମୋଟା ଥିଲା ।
59	ଯଦି କ୍ସାସିମୋଡୋଙ୍କର ପିତାମାତା ଥାଆନ୍ତେ, ତେବେ ସେ
33	त्य ज्ञाचकावाच त्रवासाव वादावण, ववच वच
	ି ସେ ଏକ ପକ୍ଷୀ ବୋଲି କଣାଶୁଣା
	ି ପକ୍ଷୀ ପରି ଆଚରଣ କରିଥାତ୍ତେ (Correct Answer)
	୍ ଉଡିବା ଶିଖ୍ଥାଆନ୍ତେ
	ି ବେଶୀ ଚାଲି ନଥାନ୍ତେ ।
60	ଆମେ ଜାଣୁ ଯେ କ୍ୱାସିମୋଡୋ ସର୍ବଦା ବୁଲିବାକୁ ଆଗ୍ରହୀ ଥିଲେ କାରଣ:
00	वाजरा बार्जु जय याचितराज्या चिचपा चूमात्वाम् वाज्या व् रा ज्या व्
	ି ସେ ସବୁଆତେ ଚାଲୁଥିଲେ ।
	ି ସେ ଉଡିବା ଜାଣି ନଥିଲେ l
	ି ଯଦି ଚାଙ୍କୁ ସାଙ୍ଗରେ ନ ନିଆଯାଏ ତେବେ ସେ କୋରରେ ବିରୋଧ କରୁଥିଲେ । (Correct Answer)
	ି ମଣିଷ ଯାହା କରନ୍ତି ସେ ସବୁବେଳେ ସେଇଟା ନକଲ କରୁଥିଲେ l
61	କେଉଁଟି ପୃଥକ ଚିହ୍ନଟ କର ?
	୍ର ସରଳ ବାକ୍ୟ
	ି ଯୌଗିକ
	୍ର ଜଟିଳ
	ି ବିବୃତ୍ତିମୂଳକ (Correct Answer)
	a gorification (Controller Allerand)
62	ଶଶୀନାଚିଲା କ୍ରିୟା ବିଶେଷଣ ନିରୂପଣ କର
	୍ ଚମକ୍ରାର (Correct Answer)
	ୁ ଦୁଖଃରେ
	ୁ ସୁଖରେ
	ଁ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
63	ସେ ଆମ ଘରେ ଖାଇଲେ । ଖାଇଲେ ଏକ କ୍ରିୟା ।
	ି ନାମଧାତୁ
	ଅମିଶ୍ର (Correct Answer)
	ି ମିଶ୍ର
	୍ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
64	ବିପରିତାର୍ଥବୋଧକ ଶବ୍ଦ ଚିହ୍ନଟ କର - ତନ୍ଦ୍ରା
	୍ର କାଗୃତ (Correct Answer)
	୍ର ଘୁମେଇବା
	ି ମୋହ
	ୁ ପୁପ୍ତ
65	ମଧିବାବୁ ସଜୋଟ ବ୍ୟକ୍ତି
	୍ଦ କଶେ (Correct Answer)
	୍ ଏକ
	୍ ଉତ୍ତମ
	୍ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
66	ଶିକ୍ଷକ ଛାତ୍ରକୁ କହିଲେ , ପୃଥ୍ବୀ ସୂର୍ଯ୍ୟ ଚାରିପଟେ ଘୂରୁଛି - ଉକ୍ତି ପରିବର୍ତ୍ତନ କଲେ କଣ ହେବ
	ି ଶିକ୍ଷକ ଛାତ୍ରକୁ ପୃଥ୍ବୀ ଗୁରିବା କଥା କହିଲେ
	୍ ପୃଥିବୀ ଘୂରିବା କଥା ଶିକ୍ଷକ ଛାତ୍ରକୁ କହିଲେ
	ି ପୃଥ୍ବୀ ଘୂର୍ଛି ବୋଲି ଶିକ୍ଷକ ଛାତ୍ରକୁ କହିଲେ
	ି ଶିକ୍ଷକ ଛାତ୍ରକୁ କହିଲେ ଯେ ପୃଥିବୀ ସୂର୍ଯ୍ୟ ଚାରିପଟେ ଘୂରୁଛି (Correct Answer)
C7	କେଉଁଟି ଅଗିର ମରିଶତ କର୍ବେଁ ?
67	P.M.KA.P., C.101/M, A.1.A.R.II.P., A.1.P.A., (

	ଅଶାର (Correct Answer)
	଼ ବୃହଦଭାନୁ
	ି ଚିତ୍ରଭାନୁ
	୍ ସପ୍ତଳିହ୍ନା
68	ଚାରୋଟି ବିକଳ୍ପ ମଧ୍ୟରୁ ଗୋଟିଏ ବାଛକୁ ଅମ୍ବର - ର ପ୍ରତିଶଦ
	O MICO
	ଅନକ
	ଅମିୟ
	ଅନ୍ତରୀକ୍ଷ (Correct Answer)
	ଅହିମକର
69	ଅଟକିବା କ୍ରିୟାପଦରୁ ଗଠିତ
	୍ର ଅଟକ ବିଶେଷ୍ୟ
	୍ର ଅଟକ ବିଶେଷଣ (Correct Answer)
	ି କ୍ରିୟାପଦ
	୍ କେଉଁଟି ନୁହେଁ
	2
70	ସୁଲୁସୁଲିଆ ପବନ <u> ବହୁଛି</u> ରେଖାଙ୍କିତ ପଦଟିର କ୍ରିୟା ର ରୂପ ନିର୍ଣ୍ଣୟ କର ?
	୍ର ଅକର୍ମକ
	୍ ସକର୍ମକ (Correct Answer)
	ି ଅମିଶ୍ର
	୍ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
71	<u>ମହାନଦୀ</u> ଓଡ଼ିଶାର ବଡ ନଦୀ ଅଟେ ରେଖାଙ୍କିତ ଶବ୍ଦର ବିଶେଷ୍ୟ ହିର କର
	ନାମ / ସଂକ୍ଷା (Correct Answer)
	ୁ ଗୁଣ
	ି କାତି
	୍ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
72	ଲକ୍ଷ୍ମଣ ଙ୍କ ହ୍ୱାରା ଇନ୍ଦ୍ରକିତ ଆକ୍ରାନ୍ତ ହୋଇଥିଲେ - ଉକ୍ତ ବାକ୍ୟଟିର ବାଚ୍ୟ ଥିର କର
	୍ କର୍ଭୁ
	କର୍ମ (Correct Answer)
	ି ଉଦ୍ଭୟ
	୍ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
73	Look, two bulls are fighting.
	େ ଦେଖ ଦୁଇଟା ଷଣ୍ଟ ଲଢେଇ କରୁଛନ୍ତି। (Correct Answer)
	ି ଦେଖ ଦୁଇଟା ଷଣ ଲଢେଇ କରୁଥିଲେ।
	ି ଦେଖ ଦୁଇଟା ଷଣ ଲଢେଇ କରିଥିଲେ।
	ି ଦେଖ ଦୁଇଟା ଗାଇ ଲଢେଇ କରୁଛନ୍ତି।
74	I feel a stone in my shoe
	ି ମୋ ଜୋତାରେ ପଥର ଥିଲାପରି ଲାଗୁଛି
	ି ମୋ ଜୋତାରେ ଗୋଡିଟିଏ ଥିଲାପରି ଲାଗୁଛି (Correct Answer)
	ି ମୋ କୋତାରେ ସାପଟିଏ ଥିଲାପରି ଲାଗୁଛି
	ି ମୋ କୋତାରେ ବାଲି ଥିଲାପରି ଲାଗୁଛି
	OTH OTHER CHINAS IN SEE
75	He likes to be the centre of attention
	େ ସେ ଧ୍ୟାନର କେନ୍ଦ୍ରବିହୁ ହେବାକୁ ପସନ୍ଧ କରନ୍ତି (Correct Answer)
	ି ସେ ଧ୍ୟାନର କେନ୍ଦ୍ର ହେବାକୁ ଘୃଣା କରନ୍ତି
	ି ସେ ଧ୍ୟାନର କେନ୍ଦ୍ରବିନ୍ଦୁ ହେବାକୁ ପରିଚାଳନା କରନ୍ତି
	ି ସେ ଧାନର କେନ୍ଦ୍ରବିନ୍ଦୂ ହେବାକୁ ଯାଉଛନ୍ତି
76	Most rivers flow into the sea
	େ ମୋ ସହିତ ସେହି ପ୍ରକାରର ସ୍ପର ବ୍ୟବହାର କରନ୍ତୁ ନାହିଁ!
	ି ମୋ ସହିତ ସେହି ପ୍ରକାର ଶବ୍ଦ ବ୍ୟବହାର କରନ୍ତ ନାହିଁ!

	େ ମୋ ସହିତ ସେହି ସ୍ୱରର ସ୍ପର ବ୍ୟବହାର କରନ୍ତୁ ନାହିଁ! (Correct Answer) ୍ର କଥାବାର୍ତ୍ତା କଲାବେଳେ ଦୟାକରି ମୋ ପ୍ରତି ଉଦ୍ର ବ୍ୟବହାର କର
77	He loves to play in the sand box
	୍ ସେ ବାଲୁକା ବାକ୍ସରେ ଖେଳିବାକୁ ଭଲ ପାଆନ୍ତି (Correct Answer) ୍ ସେ ଖେଳ ପଡିଆରେ ଖେଳିବାକୁ ଭଲ ପାଆନ୍ତି ୍ ସେ ଖୋଲା ଛାନରେ ଖେଳିବାକୁ ଭଲ ପାଆନ୍ତି ୍ ସେ ଗାଁ ପଡ଼ିଆରେ ଖେଳିବାକୁ ଭଲ ପାଆନ୍ତି
78	The tea without sugar is mine.
	ି ଚିନି ପଡିନଥିବା ଚା ଟା ମୋର (Correct Answer) ି ଚିନି ପଡିଥିବା ଚା ଟା ମୋର
	ି ଚିନି ପଡିଥିବା ଚା ଟା ମୋଚ ଭଲ ଲାଗେ ି କୌଣସିଟି ନୁହେଁ
79	It really takes time
	୍ର ପ୍ରକୃତରେ ଏହା ଅଧିକ ସମୟ ନେଇଥାଏ (Correct Answer) ଏହା ବାଞ୍ଚବରେ ଅଧିକ ସମୟ ନେଇଥାଏ ଏହା ବାଞ୍ଚବରେ କମ୍ ସମୟ ନେଇଥାଏ ଏହା ବାଞ୍ଚବରେ ବହୂତ ବଡ ଆବଶ୍ୟକ କରେ
80	Don't worry
	୍ ବ୍ୟୟ ହୁଅନ୍ତୁ ନାହିଁ (Correct Answer) ଏହା ବିଷୟରେ ଚିନ୍ତା କର ନାହିଁ ସେମାନଙ୍କ ବିଷୟରେ ଚିନ୍ତା କର ନାହିଁ ସ୍ନାସ୍ଥ୍ୟ ବିଷୟରେ ଚିନ୍ତା କର ନାହିଁ
81	I apologize for yesterday
	୍ ମୁଁ ଗତକାଲି ପାଇଁ କ୍ଷମା ମାଗୁଛି (Correct Answer) େ ଶେଷ ଘଟଶା ପାଇଁ ମୁଁ କ୍ଷମା ମାଗୁଛି େ ଶେଷ ଘଟଶା ପାଇଁ ମୁଁ କ୍ଷମା ମାଗୁଛି ୁ ମୁଁ ସମୟଙ୍କ ପାଇଁ କ୍ଷମା ପ୍ରାର୍ଥନା କରୁଛି
82	They like each other.
	୍ ସେମାନେ ସେମାନଙ୍କୁ ପସନ୍ଧ କରନ୍ତି ୍ ସେମାନେ ଫୁଲ ପସନ୍ଧ କରନ୍ତି ୍ ସେମାନେ ପରସ୍ତରକୁ ପସନ୍ଧ କରନ୍ତି (Correct Answer) ୍ ସେମାନେ ସଙ୍ଗୀତ ପସନ୍ଧ କରନ୍ତି
83	When will you reach?
	ଁ ଆପଣ କେବେ ଫେରିବେ? ୁ ତୁମେ କେବେ ଘରକୁ ଆସିବ? ୁ ଆପଣ କେତେବେଳେ ପହଞ୍ଚିବେ? (Correct Answer) ୁ ତୁମେ କେବେ ଆସିବ ?
84	I read books.
	ୁ ମୁଁ ବହି ପଢେ (Correct Answer) ୁ ମୁଁ ଖବରକାଗକ ପଢିଥାଏ ୁ ମୁଁ ପୁୟକ ଲେଖୁଛି ୁ ମୁଁ ପ୍ରବନ୍ଧ ଲେଖୁଛି
85	Do you speak English?
	ଆପଣ କ 'ଶ ଇଂରାଙ୍ଗା କହିପାରବେ? (Correct Answer) ଆପଣ ଇଂରାଙ୍ଗୀ ଲେଖନ୍ତି କି? ୁତମେ ତାମିଲ କଥା କହୁଛ କି? ୁତମେ ତାମିଲ ଲେଖିଛ କି?

86	It's very thoughtful of you
	୍ ଏହା ତୁମ ବିଷୟରେ ବହୁତ ମନେ ଅଛି ୦ ଏହା ତୁମ ବିଷୟରେ ବହୁତ ଚିତ୍ତିତ (Correct Answer) ୦ ଏହା ତୁମ ପାଇଁ ବହୁତ ଚାହିଦା ୦ ଏହା ତୁମ ପାଇଁ ବହୁତ ଫଳପ୍ରଦ
87	Please give me your hand.
	ଦୟାକରି ମୋତେ ତୁମର ହାତ ଦିଅ (Correct Answer) ଦୟାକରି ମୋତେ ତୁମର ବ୍ୟାଗ୍ ଦିଅ ଦୟାକରି ମୋତେ ତୁମର ବହି ଦିଅ ଦୟାକରି ମୋତେ ତୁମର ଲାପଟପ୍ ଦିଅ
88	Did you get my point?
	ୁ ତୂମେ ମୋର ପ୍ରଶ୍ମର ସମାଧାନ ପାଇଛ କି? ୁ ତୂମେ ମୋର କଥା ବୁଝିପାରିଲ କି? (Correct Answer) ୁ ତୂମେ ମୋର ସମାଧାନ ସମାସ୍ତ କରିଛ କି? ୁ ତୂମେ ମୋର ବ୍ୟାଗ ଏବଂ ବହି ପାଇଲ କି?
89	I will come again.
	୍ର ମୁଁ ପୁଣିଥରେ ଆସିବି (Correct Answer) ୍ର ମୁଁ ପୁଣି ଏଠାକୁ ଆସିବି ୍ର ସୋମବାର ଦିନ ମୁଁ ତାଙ୍କ ଛାନକୁ ଆସିବି ୍ର ମୁଁ ମଙ୍ଗଳବାର ଦିନ ତାଙ୍କ ଛାନକୁ ଆସିବି
90	Can you turn the volume up?
	ଆପଣ ଭଲ୍ୟୁମ୍ ଅପ୍ ବନ୍ଧ କରିପାରିବେ କି? ଆପଣ ଶନ୍ଦ କମ କରିପାରିବେ କି? (Correct Answer) ଆପଣ ଭଲ୍ୟୁମ୍ ବନ୍ଧ କରିପାରିବେ କି? ଆପଣ ଟିଭି ବନ୍ଦ କରିପାରିବେ କି?
91	I am very strict on this matter.
	୍ ମୁଁ ଏହି ବିଷୟ ଉପରେ ବହୁତ କଠୋର ଅଟେ । ୍ ମୁଁ ଏହି ପ୍ରସଙ୍ଗରେ ବହୁତ କଠୋର ଅଟେ । (Correct Answer) ୍ ଏହି ସ୍ଥାନ ପରିଦର୍ଶନରେ ମୁଁ ବହୁତ କଠୋର ଅଟେ । ୍ ଏହି ସ୍ଥାନ ପରିଦର୍ଶନରେ ମୁଁ ବହୁତ କଠୋର ଅଟେ ।
92	Please clean the board.
	ଦୟାକରି ଡେସ୍କ ସଫା କରନ୍ତୁ ଦୟାକରି କଳାପଟା ସଫା କରନ୍ତୁ (Correct Answer) ଦୟାକରି ଆଲମାରୀକୁ ସଫା କରନ୍ତୁ ଦୟାକରି ଏହାକୁ ସଠିକ୍ ପରିଷ୍କାର କରନ୍ତୁ
93	<u>ଜାଶିବାଜୁ ଇଲ୍ଲା କରୁଥିବା ଛାତ୍ର</u> ବିଦ୍ୟାଲାଭ କରିବ ରେଖାଙ୍କିତ ପଦକୁ ସଂକ୍ଷେପରେ କଲେ କଶ ହେବ
	ି କିକ୍କାସୁ (Correct Answer) ୍ଦ କ୍ଷାନି ୍ଦ ଜ୍ଞାନବାନ ୍ଦ କ୍ଷାନପିପାସୁ
94	ଏକ ପଦରେ ପ୍ରକାଶ କର ଯିଏ ବିଧାନ କରେ
	୍ର ଇଶ୍ୱର ୍ର ବ୍ରହ୍ମା ୍ ବିଧାତା (Correct Answer) ୍ର ପ୍ରଷ୍ମା
0.5	408 0/2080 0/20 08 CONTIRO 000 000/2080 00

	ଅଧେଷ୍ଠକ ସବନାମ ି ନିର୍ଦ୍ଧାୟକ ସର୍ବନାମ ି ନିର୍ଦ୍ଦେଶାମ୍ବକ ସର୍ବନାମ (Correct Answer)	
	୍ ଏଗୁଡ଼ିକ ମଧ୍ୟରୁ କୌଣସିଟି ନୁହେଁ	
96	ନିମ୍ନଲିଖ୍ତ ଚିହ୍ନ ମଧ୍ୟରୁ ଦ୍ୱିତୀୟଛେଦ କୁ ଚିହ୍ନଟ କର ?	
	; (Correct Answer)	
	O ?	
	○!	
97	ବାକ୍ୟର କେଉଁ ଅଂଶରେ ତୁଟି ଚିହ୍ନଟ କର? ଦାଈରେ ଗୋଟିଏ (କ) / ଧଳା ବାଛୁରିଟିଏ (ଖ) / ଡେଇଁ ଡେଇଁ ଯାଉଛି (ଗ)	
	ि च	
	어 (Correct Answer)	
	୍ଦ୍ର ଗ୍ରେମ୍ବର	
	େ କେଉଁଟି ନୁହେଁ	
98	ଏହି ପ୍ରଶ୍ୱଗୁଡ଼ିକରେ, ବାକ୍ୟର କିଛି ଅଂଶରେ ତୁଟି ଅଛି । ବାକ୍ୟର କେଉଁ ଅଂଶରେ ତୁଟି ଅଛି ତୁଟି ନିରୁପଣ କର । ପରିବାରର ପ୍ରତ୍ୟେକ (କ) ସଦସ୍ୟମାନଙ୍କୁ (ଖ) / ସନ୍ତୁଷ୍ଟ କରିବା (ଗ) / କଷ୍ଟକର (ଘ)	1
	୍ କ	
	ି ଖ (Correct Answer)	
	ି ଗ	
	ି ଗ	
99	ରେଖାଙ୍କିତ ଶବ୍ଦର ସମୋଳ୍ପରିତ ଶବ୍ଦ ବାଛକୁ । । ତାଙ୍କ ମତ ତାଙ୍କ ସ୍ପାମୀଙ୍କ ସହ <u>"ସନ୍ଧତି"</u> ରେ ନାହିଁ ।	
	ି ମତଭେବରେ	
	ି ବିବାଦରେ	
	ୁ ବୃକ୍ତିରେ (Correct Answer)	
	ି ପରକ୍ଷର ବିରୋଧୀ	
100	ଉପଯୁକ୍ତ ଫର୍ମ ସହିତ ବର୍ତ୍ତମାନ ଅନିର୍ଦ୍ଦିଷ୍ଟ କାଳ ବ୍ୟବହାର କରି ବାକ୍ୟଗୁଡ଼ିକ ପ୍ରସ୍ତୁତ କରନ୍ତୁ ପ୍ରତି ଘ଼ଞାରେ ଏହି ରାୟାରେ ବସ୍	
	ି ଚଲାନ୍ତୁ (Correct Answer)	
	ି ଚାଲିଥାଏ	
	ି ଚାଲିଥିବ	
	ା ଚାଲୁଛି ।	